
تحمیل تکالیف غیرمنطقی و 
غیرقانونی به سازمان تأمین اجتماعی 

با کدام منطق! 

سازمان تامین اجتماعی سازمان بین النسلی است 
که در طول زمان با دریافت حق بیمه از کارگران و 
کارفرمایان تاکنون شکل گرفته و سرپامانده است. 
این ســازمان در حال حاضر حــدود چهار میلیون 
بازنشســته و مســتمری بگیر دارد که در شرایط 
کنونی با شــعبده بازی توانســته است چندرغازی 
بعنــوان »بخورونمیر« بــه این عائلــه اش بدهد 
تا زنده بمانند. طی بیســت ســال گذشــته چه از 
ســوی دولت ها و چه از سوی ادوار مختلف مجلس 
تکلیف های بی منطق و خلاف عقل به این سازمان 
تحمیل شــده که شاهد ورشکســتگی آن در این 

سال ها هستیم. 
عــدم پرداخت بدهی دولت های قبــل که اینک با 
رقمی بالغ بر۷۰۰هزار میلیارد تومان می شود و به 
دولت چهاردهم به ارث رســیده باعث یک ناترازی 

شدید در این سازمان شده است. 
از طرف دیگر افزایش خروجی های تحت پوشــش 
)بازنشســتگان( و کاهــش ورودی )کاهش نیروی 
کار( که باعث شده تا ورودی های مالی این سازمان 
به شدت تنزل کند از مهمترین عوامل بحران ساز 

این سازمان شده است. 
ماننــد  تکالیفــی  گذشــته  ســال های  طــی 
بازنشســتگی های پیش از موعد، سخت و زیان آور 
شــدن برخی مشــاغل، بیمه کارگران ساختمانی، 
بیمه قالیبافان، بیمه رانندگان، پرداخت مستمری 
زنان بیوه ازدواج مجدد کرده و... از جمله تکالیفی 
بوده اســت که باعث خالی شــدن صندوق منابع 

سازمان و افزایش هزینه های خدماتی آن شود. 
اما روز گذشــته شاهد انتشــار یک خبری بودیم 
کــه عملًا بــرای ســازمان و آینــده آن و افزایش 
ناترازی هایش بسیار خطرناک و چون سمی مهلک 
اســت! خبر این است؛ )زنان سرپرست خانوار بیمه 

می شوند.
رئیس کمیته تلفیق کمیســیون اجتماعی مجلس: 
در یکی از مصوبات مقرر شــد ۱۰۰ میلیارد تومان 
از محل هدفمندی یارانه ها به تأمین اجتماعی داده 

شود تا زنان سرپرست خانوار بیمه شوند.
با این مصوبه با هزینه دولت زنان سرپرست خانوار 

در سال آینده بیمه می شوند.(! 
واقعا نمی دانیم آقایان مصوب کننده چنین تکلیفی 
در کدام کشــور هســتند و برای کدام ســازمان 
اجتماعی چنین نســخه مرگ آوری می پیچند؟! 
بنظر می رسد ســازمان تأمین اجتماعی باید برای 
نمایندگان مجلس یکدوره آموزشی سازمان شناسی 
برگزار کنند تا بدانند وظایف و کارکرد این سازمان 
چیســت؟ چرا نمایندگان مجلس بر اساس شرایط 
احساســی چنین تصمیمــی را می گیرند؟ با کدام 
منطق و استدلال علمی و اقتصادی این تصمیم را 

به صرفه سازمان تأمین اجتماعی می دانند؟ 
زنان سرپرســت خانــوار که بدلیــل عملکرد غلط 
دولت های قبل تعدادشان هم افزایش داشته است، 
با کدام پرداخت ســنواتی می خواهند بیمه شوند و 

از مزایای این سازمان بهره ببرند؟ 
گفته شــده دولت باید هزینه بیمه این قشــر را از 
محل هدفمندی یارانه ها بپردازد، با کدام پول؟ مگر 
همین چند روز پیش نبود که ســازمان هدفمندی 
منابع مالی اش تأمین نشــد و نتواســت یارانه های 
ماهیانــه را به موقع بپردازد، حــال با کدام منطق 

می خواهید از سازمان هدفمندی پولی بگیرید؟ 
دولت چگونــه باید هزینه این زنــان را بدهد؟ باز 
هــم می خواهید بر میزان بدهــی دولت به تأمین 
اجتماعی بیفزایید؟ باز هم می خواهید با این مصوبه 
بر ناترازی های سازمان بیفزایید و آن را بسرعت به 

چاه ویل ورشکستکی سرازیر کنید؟ 
واقعاً آدم مــات ومتحیر می ماند که بانی این قبیل 
طرح های غیر اصولی چه کســی و یا چه کسانی و 

کدام باند و یا جناح سیاسی هستند؟! 
این که مجلس کشــور با دست خودش اختلاف و 
تقرقه وقیل وقال برای دولت ومردم درســت کند 
واقعا شگفت آور اســت! تبعات اجتماعی و امنیتی 
این تصمیمات در ســال آینده با کیست؟ مجلس 

دعوا درست کند و خودش را کنار بکشد؟ 
بنظر می رسد هم ســازمان تأمین اجتماعی و هم 
کانون هــای کارگری و بازنشســتگی و هم ســایر 
نمایندگانی که دلسوز کشور هستند و در کمیسیون 
تلفیق نیســتند نباید اجازه دهند چنین طرح ضد 
اجتماعی و ضد امنیتی در مجلس تصویب شود چرا 
که فردا روز، معلوم نیســت این مصوبه چه تبعات 

وحشتناکی داشته باشد؟!

نشست خبری رئیس مجلس 
چهارشنبه برگزار می شود

نشســت خبری محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 
شورای اسلامی چهارشنبه برگزار می شود.

در آستانه ســالروز شــهادت آیت الله سید حسن 
مدرس و روز مجلس، نشســت پرســش و پاســخ 
رئیس مجلس شورای اسلامی با خبرنگاران داخلی 
و خارجی، چهارشــنبه هفتم آذرماه، ساعت ۱۵ در 
مجلس برگزار می شود. دهم آذرماه سالروز شهادت 

شهید مدرس و روز مجلس است.

نکتهسنج!

سفر گروســی به ایران و بازدید از ســایت های هسته ای و 
صدور قطعنامه از سوی شورای حکام علیه ایران، یادآور سفر 

البرادعی مدیرکل وقت آژانس انرژی اتمی به تهران است.
به گزارش مهر، پس از ســفر »رافائل گروســی« مدیرکل 
آژانس بین المللی انرژی اتمی به ایران و بازدید از سایت های 
هسته ای »نطنز« و »فردو« و از برخی بخش های پیشرفته 
صنعت هســته ای، شــورای حکام به عنوان نهاد بالادستی 
آژانس با فشــار برخی کشــورهای غربی، علیه کشورمان 

قطعنامه صادر کرد.
بازدید مدیر کل آژانس بین المللی از ســایت های هسته ای 
ایران در حالی انجام شــد که جمهوری اسلامی ایران بارها 
حسن نیت خود را نســبت به تعهدات خود نشان داده اما 
این طرف مقابل )ســه دولت اروپایی و آمریکا( اســت که 
در ادعای خود مبنی بر حفــظ اعتبار آژانس به هیچ وجه 
صداقــت ندارند و موضوع هســته ای ایــران، صرفاً بهانه و 

دستاویزی برای پیشبرد اهداف نامشروع آنها شده است.
در جریان سفر گروســی به کشورمان، ایران پیشنهاد کرد 
برای پایان دادن به موضوع بازرســان بــا وجود اینکه لغو 
انتصاب بازرسان قبلی بر اساس ماده ۹ موافقتنامه پادمان 
از حقوق مسلم حاکمیتی ایران بوده، چهار بازرس جدید )۲ 
بازرس با ملیت آلمانی و ۲ بازرس با ملیت فرانسوی( البته 
غیر از بازرسان لغو انتصاب شده قبلی از طرف آژانس برای 
بررســی انتصاب به ایران معرفی شوند. گروسی که نسبت 
به عملی بودن ایده و ابتکار خود اطمینان بالایی داشــت، 
در پایان ســفر دو روزه خود با این احساس و اطمینان که 
با دســتی پرُ برای ایجاد فضای تعاملی به وین برمی گردد، 
تهــران را ترک کرد اما باز هم این موضوع نتوانســت مانع 

سیاسی کاری های کشورهای اروپایی و آمریکا شود.

قطعنامه علیه ایران
در آخرین ساعات جلسه مورخ ۱ آذر ۱۴۰۳، شورای حکام 
آژانس بین المللی انرژی اتمی با فشــار و اصرار سه کشور 
اروپایــی و آمریکا و به رغم عدم حمایــت حدود نیمی از 
دولت های عضو، قطعنامه ای غیر اجماعی با ۱۹ رأی موافق، 
۳ رأی مخالف، و ۱۲ رأی ممتنع در مورد برنامه صلح آمیز 

هسته ای ایران تصویب شد.
این پیش نویس ناظر به تعهدات ایران ذیل توافقنامه پادمان 
NPT با جمهوری اســلامی ایران است. در این پیش نویس 
بر اهمیت پایبندی ایران به تعهدات پادمانی خود و نیاز به 
همکاری کامل و به موقع با آژانس به منظور شفاف سازی و 
حل و فصل موضوعات پادمانی باقی مانده تاکید شده است.
پیش نویــس قطعنامــه از مدیرکل درخواســت می کند تا 
ارزیابی جامع و به روز شــده ای در مورد وجود یا استفاده 
احتمالی از مواد هســته ای اعلام نشده در ارتباط با مسائل 
باقی مانده گذشــته و حل مسائل در مورد برنامه هسته ای 
ایــران، از جمله گــزارش کامل همکاری ایــران با آژانس 
بین المللــی انرژی اتمی در این موضوعــات، ارائه کند، به 
گونه ای که آژانس قادر به راســتی آزمایی اجرای تعهدات 
پادمانی ایران از جمله عدم انحراف مواد هسته ای، بر اساس 

تمام اطلاعات موجود، برای بررسی توسط شورای حکام در 
مارس ۲۰۲۵ یا حداکثر تا بهار ۲۰۲۵ باشد.

واکنش ایران
وزارت امور خارجه و ســازمان انــرژی اتمی ایران در مورد 
قطعنامه ناموجه صادره در شورای حکام آژانس بین المللی 
انــرژی اتمی در رابطه با برنامه هســته ای صلح آمیز ایران 
بیانیه ای صادر کردند. در این بیانیه آمده اســت: سیاست 
اصولی جمهوری اســلامی ایران همــواره مبتنی بر تعامل 
سازنده با آژانس بین المللی انرژی اتمی در چارچوب حقوق 
و تکالیــف مصرح ذیل معاهده عدم اشــاعه و موافقت نامه 

جامع پادمان بوده است.
در ایــن بیانیه عنوان شــده اســت: دولــت چهاردهم بر 
مبنای همین سیاســت از ابتدای تشــکیل، ادامه و ارتقای 
همکاری ها بــا آژانس را با هدف حــل و فصل موضوعات 

فی مابین در دستور کار خود قرار داده است.
در چارچوب همین رویکرد اصولی، ایران از ســفر مدیرکل 
آژانــس بین المللی انرژی اتمی به تهران اســتقبال کرد و 
برنامه ریزی لازم برای فراهم نمودن زمینه تعاملات بیشتر 
و موفقیت ســفر را انجام داد. ســفر مدیــرکل آژانس به 
ایران، دیدارهای وی با مقام های عالی جمهوری اســلامی 
ایران و بازدید از مجتمع های غنی ســازی شــهید مسعود 
علی محمدی و شــهید مصطفی احمدی روشن و مذاکرات 
صورت گرفته زمینه مناســبی برای تقویت تعاملات ایران 
و آژانس ایجاد کرد. در بیانیه مذکور آمده اســت: در چنین 
شرایطی سه دولت اروپایی و آمریکا - که سابقه طولانی در 

بدعهدی و عدم پایبندی آشــکار به تعهدات خود از جمله 
در قالب برجام و توســل به تحریم های ظالمانه و فشارهای 
غیرقانونی علیــه ملت ایران دارند - به جای کمک به تداوم 
فضای ســازنده ایجاد شده بین ایران و آژانس، حتی منتظر 
نتایج سفر مدیرکل آژانس هم نمانده و در یک اقدام تقابلی و 
ناموجه، قطعنامه ای علیه ایران در شورای حکام ارائه نمودند. 
البته این قطعنامه از حمایت نیمی از اعضای شــورای حکام 
برخوردار نشد که خود مبین مخالفت آنها با رویکرد سیاسی 
و مخــرب بانیان قطعنامه اســت. بر همین اســاس، رئیس 
ســازمان انرژی اتمی ایران دســتور انجام اقدامات مؤثر، از 
جمله راه اندازی مجموعه معتنابهی از سانتریفیوژهای جدید 

و پیشرفته از انواع مختلف را صادر کرد.

تکرار تاریخ؟
ســفر گروســی به ایران و بازدید از ســایت های هسته ای 
کشــورمان و اینکه شــورای حکام، حتی بــدون توجه به 
شــنیدن نتیجه ســفر گروســی به تهران اقدام به صدور 
قطعنامــه کردند، یادآور ســفر البرادعــی مدیرکل وقت 
آژانس انــرژی اتمی به تهران و بی اثر بودن گفته هایش در 

خبرسازی های منفی غربی هاست. 
»علی اکبر صالحی« رئیس اســبق سازمان انرژی اتمی در 
صفحات ۲۲۰ تا ۲۲۴ کتــاب »گذری در تاریخ« با عنوان 
»بازدیدهــای البرادعی از نطنز و اصفهان« می گوید: وقتی 
که آقای البرادعی در جایــگاه مدیر کل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی برای اولین بار به ایران سفر نمود، هنوز کارخانه 
UCF اصفهان ساخته نشده بود. ایشان را به اصفهان بردم 

و گفتــم: در اینجا می خواهیم UF6 تولید کنیم؛ یعنی این 
کارخانــه کیک زرد را به UF6 تبدیل خواهد کرد. بنابراین 
پس از یکســری توضیحات، به صورت حضوری در اصفهان 
به آقای البرادعــی فهماندیم که ما به دنبال غنی ســازی 

اورانیوم هستیم.
در ســفر دوم آقای البرادعی به ایران از تأسیسات در حال 
ســاخت نطنز در حدود ۲۰ متری زیرزمین بازدید به عمل 
آمد. آن موقع فقط ســتون ها و سقف بتونی را زده بودند و 
روی سقف هم خاک ریخته بودند. وقتی که به عمق زمین 
می رفتیم ســتون های قطور در مساحتی حدود هفتاد هزار 
متر مربع در زیرزمین، منظره حیرت آوری را نشان می داد. 
در بخش دیگری از محوطه، در نمایشــگاهی، قطعات یک 
ســانتریفیوژ را به نمایش گذاشته بودند. سانتریفیوژ حدود 
صد قطعه دارد هر قطعه را به طور جداگانه نمایش می دادند. 
زیر هر قطعه نیز قید شــده بود کــه آن را چگونه و با چه 
وســیله ای می توان تولید کرد. بچه ها با افتخار تمام قطعات 
را با شــرح مبسوط در نمایشگاه گذاشته بودند که به عنوان 
مثال ما این سوزن را اینگونه تولید می کنیم یا مواد اولیه اش 
این است. درست مانند یک کتاب آشپزی؛ یعنی اگر کسی 
یک نوبت نمایشگاه را می دید و کارشناس بود با کمی تلاش 

می توانست مقدمات تولید سانتریفیوژ را فراهم کند.
این نمایشــگاه مورد بازدید آقای البرادعی و معاونش گلد 
اشــمیت )یهودی( قرار گرفت. گلد اشــمیت پرسید: آقای 
صالحی! این چیســت که اینجا گذاشــته اید؟ شما با این 
کارتان امکان انتشار این صنعت حساس را فراهم می کنید. 
البرادعی از دســتاوردهای ایران خیلــی متعجب و متحیر 
شــد. با اینکه آن زمان فقط بنای نطنز ساخته شده بود و 
سانتریفیوژها هنوز نصب نشده بودند و تعداد سانتریفیوژها 

خیلی کم بود و تازه مراحل اولیه را طی می کردیم.
چند روز پس از ســفر اول البرادعــی و گروه همراهش به 
ایــران و بازدید از محل احــداث UCF اصفهان، منافقین 
اعلام کردند که ایران در نطنز فعالیت سری انجام می دهد. 
البته البرادعی جوانمردانه ضمن رد ادعای منافقین گفت: 
»من از هدف ایران برای غنی ســازی مطلع بودم و قبلًا در 
جریــان قرار گرفته بودم.« بعد از اعلام نظر آقای البرادعی 
در رابطه با فعالیت های ما در نطنز، منافقین ساکت شدند. 
ولی رســانه های غربی آنقدر در ســاخت افــکار عمومی و 
بزرگنمایی موضوعات قوی هستند که گویا ما واقعاً داشتیم 
فعالیت ســری انجام می دادیم و حتی با شگردهای خاص 
رسانه ای خود، اظهارات آقای البرادعی را هم محو و کمرنگ 
کردند. غربی ها که گوش شان به این چیزها بدهکار نیست؛ 
خبرهای بی اســاس منافقین را بهانه قرار دادند و به قدری 
در رســانه ها ســروصدا کردند که حرف های البرادعی آرام 

آرام اثر خود را از دست داد.
می خواهــم بگویــم وقتی غــرب بخواهد شــیطنت کند، 
چگونه کار خــود را انجام می دهد. از ایــن به بعد پرونده 
هسته ای جمهوری اسلامی ایران وارد مرحله خاصی شد و 
غربی ها این موضوع را در دســتور کار شورای حکام آژانس 

بین المللی انرژی اتمی قرار دادند.
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نگاه بدبینانه مدیران کل آژانس انرژی اتمی به ایران 

غیرقابل اعتماد

جلسه مشترک مجلس و دولت هفته آتی برگزار می شود
سخنگوی هیئت رئیســه مجلس گفت: جلسه مشترک 
نمایندگان مجلس شــورای اســلامی و دولت چهاردهم 

هفته آتی به مناسبت روز مجلس برگزار می شود.
عبــاس گودرزی ســخنگوی هیئت رئیســه مجلس در 
گفت وگو با تسنیم، از جلســه مشترک مجلس و دولت 
خبر داد و گفت: جلســه مشــترک نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی و دولت چهاردهم یکشنبه )یازدهم آذر 

ماه( به مناسبت روز مجلس برگزار می شود.
وی بیان کرد: نشســت مشــترک نماینــدگان مجلس 
بــا اعضای هیئــت دولت با حضور روســای دو قوه روز 
یکشــنبه ۱۱ آذر به  صورت غیررســمی و غیرعلنی در 

صحن قوه مقننه برگزار خواهد شد. این نشست مشترک 
به مناســبت فرارســیدن روز مجلس با هدف بررســی 
 مشترک مسائل کشور به میزبانی مجلس شورای اسلامی 

برگزار می شود.
ســخنگوی هیئت رئیســه مجلس با اشــاره به نشست 
هیئت رئیســه مجلس اظهار داشــت: در نشست هیئت 
رئیسه مجلس مقرر شــد از روز شنبه ۱۰ آذر همزمان 
با رســیدگی به لایحه بودجــه ۱۴۰۴ در صحن علنی 
مجلس شــورای اسلامی، تمام ترددها به محیط مجلس 
به جز ساختمان دفاتر، محدود شود. این تصمیم با هدف 
انتظام بخشی به جلسات بررسی بودجه در صحن علنی 

مجلس صورت می گیرد.

جلسه مشترک مجلس و دولت هفته آینده برگزار می شود
ســخنگوی شــورای نگهبان اعلام کرد کــه انتخابات 
میان دوره ای دوازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی 
تنها در حوزه انتخابیه تبریز، آذرشــهر و اســکو برگزار 

خواهد شد.
هادی طحان نظیف درباره برگزاری انتخابات میان دوره ای 
مجلس گفــت: باتوجه به اینکه عملا مهلت اســتعفای 
داوطلبان نمایندگی مجلس در انتخابات میان دوره ای به 
پایان رســیده و طرح دوفوریتــی نمایندگان نیز در این 
خصوص رای نیاورد و رد شــد تا الان برگزاری انتخابات 
در حوزه هــای انتخابیــه بندرانزلی، بســتان آباد و نقده 
و اشــنویه امکان پذیر نیســت. وی تاکید کرد: بنابراین 
انتخابات میان دوره ای دوازدهمین دوره مجلس شورای 

اســلامی تنها در حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو 
برگزار خواهد شد. براساس اعلام وزارت کشور انتخابات  
میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای 
اســلامی همراه بــا انتخابات هفتمین دوره شــوراهای 
اسلامی شهر و روســتا در روز جمعه ۳۰ خرداد ۱۴۰۴ 
برگزار خواهد شد. نمایندگان مجلس شورای اسلامی در 
جلســه علنی ۲۷ آبان با کلیات طــرح دوفوریتی الحاق 
یک تبصره به ماده ۳۲ قانون انتخابات مجلس شــورای 
اسلامی، با ۱۱۵ رأی موافق، ۱۲۹ رأی مخالف و ۵ رأی 
ممتنع از مجموع ۲۴۹ آرای مأخوذه مخالفت کردند.این 
طرح درباره اصلاح زمان اســتعفای مقامات برای حضور 

در انتخابات مجلس بود.

انتخابات میان دوره ای مجلس فقط در تبریز برگزار می شود

خودروسازانمسئولانرابازیمیدهند
عضو کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:  این که خودروسازان مدام از زیان ده بودن صحبت 
می کنند، نباید متوجه مردم باشــد و در انتها زیان آنان از جیب مردم پرداخته شــود. نکته بدتری که وجود دارد این 
اســت که این افزایش قیمت متوجه افرادی که قبلا ثبت نام کرده بودند نیز شــده است. این موضوع شرعا و از لحاظ 

قانونی نیز درست نیست.
جعفر پورکبگانی، نماینده مردم بندر دیلم، بوشهر و گناوه در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با ایسنا درباره افزایش 
قیمت خودروهای داخلی عنوان کرد: افزایش به ظاهر ۳۰ درصدی قیمت خودروهای داخلی مسبوق به سابقه است. در 
حقیقت هر زمان که بازار خودرو دچار رکود می شود، خودروسازان با افزایش قیمت خودرو درصدد جبران خسارات خود 
برمی آیند. وی ادامه داد:  این که خودروسازان مدام از زیان ده بودن صحبت می کنند نباید متوجه مردم باشد و در انتها 
زیان آنان از جیب مردم پرداخته شود. نکته بدتری که وجود دارد این است که این افزایش قیمت متوجه افرادی که قبلا 
ثبت نام کرده بودند نیز شده است. این موضوع شرعا و از لحاظ قانونی نیز درست نیست. از سوی دیگر همین تصمیمات 
است که باعث افزایش بی اعتمادی و ناامیدی در سطح جامعه می شود. عضو کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد:  باید فکری جدی برای افزایش قیمت خودرو در سال های متمادی کرد. سال هاست که خودروسازان 
مسئولین را بازی می دهند، اما اینکه چه زمانی مسئولین و مدیران توانایی مقابله با خودروسازان را پیدا می کنند، هنوز 
معلوم نیست.در حقیقت در موضوع خودروهای داخلی تمامی ضررها متوجه مصرف کنندگان است؛ چرا که خودروهای 

ایرانی امنیت بالایی ندارند و از سوی دیگر قیمت آن نیز بی دلیل بالاست.

بازدیدفرماندهنیرویپدافندهواییارتشازگروهبندرطاهری
امیر سرتیپ صباحی فرد با حضور در گروه پدافند هوایی بندر طاهری، از بخش های مختلف این یگان بازدید کرد.

به گزارش روابط عمومی ارتش، امیر سرتیپ علیرضا صباحی فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با حضور در گروه 
پدافنــد هوایی بندر طاهری ضمن بازدید از بخش های مختلف این گروه، توان دفاعی و آمادگی عملیاتی این یگان را 

مورد ارزیابی قرار داد.
وی در این بازدید در جمع فرماندهان و کارکنان این گروه پدافندی گفت: ایثار و تلاش جهادیِ نیروی پدافند هوایی 
بویژه در حوادث اخیر موجب  محبوبیت بیش از پیشِ این نیرو شده است. فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش همچنین 
بر ارتقاء آموزش های ارائه شــده در بخش های تخصصی این نیرو و نیز پیشــرفت علمی  در همه بخش ها تاکید کرد.

وی با اشــاره به دیدار اخیر مقام معظم رهبری )مدظله العالی( با خانواده های معظم شهدای قدس، اظهار داشت: آن 
چیزی که از اندوه فقدان این شهدای عزیز کم کرد، رضایت فرمانده معظم کل قوا از عملکرد نیروهای پدافندی بود.

امیر سرتیپ صباحی فرد در بخش دیگری از سخنان خود، افزود: امروز رژیم خبیث صهیونیستی جنایت وحشیانه خود 
را نسبت به زنان و کودکان مسلمان از حد گذارنده است و باید جامعه جهانی به ویژه ملت های مسلمان با انسجام از 
ادامه این جنایات جلوگیری کنند. وی با اشاره به مسئولیت سنگین  ملت های مسلمان سراسر جهان نسبت به فجایع 
غزه و فلسطین عنوان کرد: خواسته اصلی جوامع غربی، نابودی مسلمانان و ترویج ظلم، تفرقه، دودستگی و بی تفاوتی 
نســبت به ارزش ها و آرمان های اسلامی اســت که طبق وعده الهی و به اراده حضرت حق، دشمنان هرگز به اهداف 

شوم خود نخواهند رسید.

رئیس مجلس گفت: قریب به دو ســال است قانون واردات خودروی کارکرده را 
تصویب کردیم چرا نمی گذارند؟ چطور می شــود بیش از ۸ میلیارد دلار در سال 
قطعه وارد می کنند ولی اینجا که می خواهد خرید خودرو بشــود می گویند برای 

واردات خودرو پول نیست؟
به گزارش فارس، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس در پاســخ به تذکر حسینی کیا 
گفت: ما روزهای سه شــنبه در جلسات صحن مباحث نظارتی را داریم و سه شنبه 
هفته جاری نیز مباحث مربوط به حوزه انرژی و قطعی برق در دســتور کار صحن 
مجلــس قرار دارد اما خواهش من این اســت که کمیســیون ها این موضوعات را 
به طورجدی در جلسات خود مورد بررسی و کارشناسی قرار دهند و وزیر مربوطه در 
جلســات کمیسیون ها حاضر شوند و بررسی های لازم انجام شود و کمیسیون ها در 
این بخش کم نگذارند چرا که باید موضوعات در کمیسیون ها مشخص و روشن شود 
و به صحن ارجاع شود. وی با تأکید بر اینکه حتماً موضوع گرانی ها در اولویت مجلس 
قــرار دارد، گفت: بطور مثال ما قبلًا تجربه خودرو را داشــتیم؛ مگر در دولت قبل 

خودرو را به بورس نبردند؟ چه اتفاقی افتاد؟ قیمت ها مگر بالا نرفت؟ آیا کمیسیون 
صنایع باید نسبت به این موضوع بی تفاوت باشد؟ حتماً که نباید بی تفاوت باشد. 

قالیباف تصریح کرد: قریب به دو ســال اســت که واردات خودروی دست دوم را 
تصویب کرده ایم؛ چرا نمی گذارند این موضوع اجرایی شود؟ چطور می شود آنهایی 
که قطعات وارد می کنند، ســالانه بیش از ۸ میلیارد دلار قطعه وارد می کنند اما 
وقتی که موضوع واردات خودرو مطرح می شــود، می گویند که برای واردات پول 

نیست؟ چرا این گونه است؟ چون نمی خواهند اجازه رقابت بدهند.

رئیس مجلس با بیان اینکه »کمیســیون ها حتمــاً پیگیری های لازم را در مورد 
مسائل روز انجام دهند«، افزود: کل وقت سه شنبه صحن مجلس متمرکز به این 
موضوعات است اما تا زمانی که در کمیسیون کار کارشناسی مربوطه انجام نشود 
و وزیر مربوطه حاضر نشــود و گزارش آن به صحن نیاید، نمی شود که در صحن 
موضوعات را بررســی کرد. قالیباف با اشــاره به مسئولیت های مجلس در زمینه 
قانون گذاری و همچنین نظارت بر اجــرای قوانین، عنوان کرد: علاوه بر موضوع 
خودرو، مباحث دیگری نیز وجود دارد که باید در مجلس موردتوجه قرار بگیرد. 
وی گفت: الان باید در زمینه یارانه ها نظارتی داشــته باشــیم؛ الان در یارانه های 
ارزی قریــب به ۱۴ الی ۱۵ میلیارد دلار در ابتدای زنجیره سوبســید می دهیم؛ 
همچنین ]سوبســید[ ریالــی هم می دهیم اما قیمت کالاهــای مواد غذایی این 
گونه است؛ اینکه درست نیســت؛ خواهش می کنم که خود کمیسیون ها به این 
موضوعات با اولویت بپردازند و من نیز هر نتیجه ای که از کمیسیون ها خارج شد، 

در جلسات سه شنبه در اولویت رسیدگی قرار می دهیم.

محمدباقر قالیباف:

 خودروی کارکرده وارد نمی کنند 
تا اجازه رقابت ندهند

فرهاد خادمی

خبـــر


